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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
4.  IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 31.07.2018 ob 18.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Tibor CIGUT, Damjan 
FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Danijel KOLMAN, Franc 
KOVAČ, Viktor OBAL, Ernest SERDT, Saško KUHAR in Franc PERTOCI.  
 
Opravičeno odsotna sta bila člana občinskega sveta Miro BERKE in Danijel KOVAČ ter predsednica odbora 
vaških skupnosti Aleksandra KAROLI. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 4. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je uvodoma povedal razlog za sklic izredne seje in sicer izredna seja je sklicana na podlagi 21. člena 
poslovnika, ki pravi »Izredna seja sveta se skliče za obravnavanje in odločanje o nujnih zadevah kadar ni 
pogojev za sklic redne seje ali na zahtevo ¼ članov sveta.« Izredna seja je sklicana zaradi časovne stiske, 
saj moramo ujeti roke, ki jih je predvidela država v svojem razpisu za cesto G3/1 skozi naselje Tišina in 
Tropovci. Sam rebalans ni dovolj, kajti potrebno je počakati na veljavnost le tega in potem pripraviti ter 
izvesti javno naročilo. V nadaljevanju je župan je podal predlagani dnevni red 4. izredne seje občinskega 
sveta občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagani dnevni red na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so nato soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 4. izredne seje OS občine Tišina 
3. Predlog Rebalansa I Proračuna Občine Tišina za leto 2018 
4. Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
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K TOČKI 3 
 
PREDLOG REBALANSA I PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2018 
 
Obrazložitev sta podala g. župan in računovodkinja Mateja CELEC.  
Na predlog rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2018 ni bil podan noben amandma.  
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2018 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Ivan HORVAT, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
je odbor obravnaval predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2018 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2018 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2018. Mnenja je, da je predlagani Rebalans I Proračuna občine 
Tišina za leto 2018 v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo. 
 
Franc KOVAČ, podpredsednik odbora vaških skupnosti je povedal, da je odbor predlog Rebalansa I 
Proračuna občine Tišina za leto 2018 obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Tibor CIGUT, Ernest SERDT, Ivan HORVAT, Viktor OBAL in Danijel KOLMAN . 
 
Na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL dobeseden prepis njegove razprave: 
»Hvala lepa, lep pozdrav vsem prisotnim. Dobro kot je bilo povedano vsi odbori se s polnimi glasovi 
strinjajo, potem je to vse ok. Prej kot bi jaz malo začel to mojo razpravo bi najprej spomno na ta sklep, ki 
ste ga sprejeli. Ker to je zelo povezano in cesta in vodovod, ki ste ga svetniki sprejeli, brez mene, pa nekaj 
več o tem pozneje. Zdaj mene zanima oz. sem že povedo pred, na eni seji, to je bilo na 18. seji 24.11.2016, 
ker druge faze v tej finančni perspektivi ne bo od 2014 – 2020. To je ena stvar, Zdaj pa, če se malo 
navežem na ta rebalans. Tu je govora o nekih pogojih, kaj so ti pogoji, to bi bilo fajn, da tudi mi znamo, ki 
jih nastavla oz. jih daje država. Ne vem kaj so zdaj tej pogoji ka morajo biti izpolnjeni pa potem bodo prišli 
do denarja. Druga zadeva. Zdaj taka sila, razpis. Ker povezano s tem razpisom ceste, me zanima tudi kolko 
je ta razpis, vrednost tega razpisa. Zna to što. Naslednja stvar. 18.07. je bilo odpiranje teh ponudb, to 
pomeni, da zdaj že izvajalca znamo, po tej obrazložitvi. Pričetek del za rekonstrukcijo se predvideva 
september 2018, se predvideva. To je zdaj tak. Potem naslednja stvar. Kot sem že nekaj prej omeno, sam 
projekt druge faze pomurskega vodovoda je bil uvrščen v dogovor za razvoj pomurske razvojne regije, ki je 
bil podpisan z vlado 04.07.2018, vendar v dogovoru za projekt druge faze pomurskega vodovoda dodanih 
devet pogojev zaradi katerih dogovor še vedno ni operativen. Mene zanimajo ti pogoji. Naslednja stvar. 
Predvsem zaradi smotrnosti, gospodarnosti, tu v tej fazi bi se nekako strinjal. Drugo. Govor ja o teh 370 
tisoč kredita. Koliko nas bo ta kredit stal, ker vsaki kredit nekaj stane. Tudi na to vprašanje bi rad imel 
odgovor od računovodkinje, ker moremo operirati koliko nas bo stal nej koliko mo mi dobili, ker tudi 
obresti mo morali nazaj dati. Potem, nadzor, 7.200.000 iz te obrazložitve, nadzor tega kilometra. Dobro za 
kolko smo zadolženi to smo že nekaj povedali. Potem, da se malo navežem na ta sklep, ker je to povezano. 
Kot je povedano, da bo to šlo vzporedno in kot sem omenil nadzor. Zdaj občina bo plačala za nadzor 
gradnje ceste kot je iz teh podatkov razvidno 1-krat nekaj čez 4 tisoč, 1-krat 19 tisoč, 7 tisoč zdaj, to je 30 
tisoč bodo občino stali nadzorniki za ta kilometer ceste . Potem kar se gradnje tiče. V 4. členu tega sklepa, 
ki ste ga sprejeli piše , drugi odstavek: V primeru, da bi se v teku gradnje pokazale potrebe po eventualni 
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obnovi, prestavitvi, novogradnji ali kateri koli drugi komunalni napravi, ki je v upravljanju občine Tišina, 
prevzame breme njenega financiranja v celoti občina Tišina. Kaj hočem s tem povedati. Potem to niso 
dokončne cene, to se še lahko te cene celoga projekta dvignejo. V 5. členu pa piše: Rok začetka in 
dokončanja investicijskih del bo določen glede na finančne možnosti proračuna R Slovenije in proračuna 
občine Tišina. Tak, da to je vse še v oblakih. Tu je še ogromno neznank, če gradnja ceste, potem razpis, 
pritožbe in tak naprej. Zdaj mene malo skrbi zakaj mi gremo v ta dolg, ker če zememo tudi že iz ceste, naš 
vložek je čez 600 tisoč, kar se tiče ceste in to še zraven, tak da je to občinski vložek čez milijon. In vemo, da 
letos imamo v proračunu namenjeni za to cesto 270 tisoč. Zdaj ta kredit zraven, potem nam še drugo leto 
manjka 500 tisoč. To pomeni, da drugo leto ali pa še leto naprej druge investicije odpadnejo. Kako 
krpanje, kaki proust kje in to je vse. Moramo se zavedati, da naša investicijska letna sredstva so, to me 
lahko računovodkinja popravi, okrog 700, 800, 900 tisoč nekje, ko je proračun, ne moremo jemati 
letošnjega ker tu je vključena komasacija. Tu nekje se proračun giblje. Zdaj, če mo mi to zadolžitev in vse 
to, potem nam ostane kakih par 100 tisoč za ostale investicije ali kak bo to naprej, tak da jaz sem glede 
tega tak malo skeptičen zakoj se to tak hiti s to zadolžitvijo, ker še nemamo nobenega roka, ne za cesto, 
nikjer nobenega roka ni, da bi e, zdaj predvideno 1. septembra. To je predvideno, kak de to za pol leta. 
Tolko zaenkrat, se bom pa še v nadaljevanju vključo. Hvala lepa.« 
»Hvala lepa. Dobro župan, varnost vas skrbi, kar je tudi prav. Samo ne vem, skrbi vas tu, ne skrbi vas pa 
Sobota – Gederovci, kjer frekvenca prometa tu pa tam 1 proti 10 ali pa še več. To je ena zadeva. 80 
milijonov kohezijskih sredstev. Ja samo te kohezijska sredstva Tišina nebo vidla, če ste pravle 10.000 
prebivalcev, potem smo mi v tem primeru odpisani, mi mamo nekje 4000 pa nekaj. Nej san dobo 
odgovora v kakšnem razpise, kelko je sredstev na tem razpise. Iz zadnjih podatkov nekaj mescov nazaj je 
bilo predvidenih 100 tisoč. To je skoraj nič, ne vem, mogoče je zdaj več. Kar se tiče nadzora, nadzor sem 
jaz zato omeno, ker zdaj bodo tu ne vem kolko nadzornikov bo hodilo za 30 tisoč €. Vložek občine. Ja kak 
ste tu omejnile napaka s pretekloste. Takrat se vi že bili v tem prostoru. Prevzem odgovornosti. Ja za 
kredite pa to naj prevzeme občinski svet. Ker na konci koncev tudi občinski svet potrdi. In zadolženost in 
tak naprej. In v prihodnjem obdobju bo nekdo tu sedel, nekdo drugi pa bo kazal na prejšnji občinski svet, 
ja vi ste se zadužile, zdaj pa nemremo koraka napravite. To mene skrbi. Še vedno san pa nej dobo 
odgovora kelko nas de tej kredit košto. Zdaj če se izogibate namerno, toga ne ven. Drugo pa tudi, zdaj mi 
mamo že ene take, ka nemo pravo, zavožene projekte, telovadnica je v ton proračune letošnjem bilo 
namenjenih kaj sredstev za telovadnico, mogoče ne vem, to san nej skoz gledo. Velke apetite ste meli z 
Gederovcami, je tan bilo. Ka pa prenos tej sredstev, ker n e bo telovadnica šla, kot sem že zadnjič pravo to 
v tej izvedbi nikdar, ne vem kak je z Gederovcami in da bi se tej sredstva malo prenesla in se ten 
zadolžitvam bar delno izognili. Ker skrbi me to, ne vemo nobenoga datuma, točno ne vemo. To je vse 
predvideno. Predvideno pa je lejko za leto dni ali za dve leti. Na žalost tak je v naši državi, to smo nej mi 
krivi ali tak pač je. Hvala lepa.« 
 
Na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN dobeseden prepis njegove razprave: 
»Prav lepo vsi pozdravljeni. Glede razprave, glede same strokovne definicije Namen položitve 
vodovodnega voda na podlagi projekta se pravi na Tišini, je bilo že kar nekaj povedanoga. Glede na to, da 
je g. Viki prej omenjo september, sicer piše 1. september za pričetek del za rekonstrukcijo ceste. Mene pa 
zanima, če smo že z izvajalcem sklenoli pogodbo, glede na to ka je jutri 1. avgust, 1. septembra mo pa 
delali. Če pa znamo, ka če se što pritoži, se strani zavličejo, nej. Če se razmimo, mislim ka je jutri 1. avgust, 
nej ka je 1. avgust, nej še je. Se pravi ka mamo mesec dni časa in seveda hvala bogi mogoče mate, nej set 
nan povedali, malo set skrivnostni. Zanima me, če je sklenjena pogodba z izvajalcem. Te me pa š nekaj 
zanima, se pravi osnova za to, ka to mi lejko delamo, ka mi brez gradbenoga dovoljenja to nemremo 
delati, se pravi naslednjo vprašanje, ki ga man, če mamo gradbeno dovoljenje za izvajanje teh del za kere 
bi mi oz. boste, ker ges za to zadevo ne bom glasoval, ne bom proti, ker zadeva je seveda racionalna, 
ekonomična, pa tak naprej, če ste se že svetniki odločili ka ste to podprli, ker tudo ges san glasoval proti 
tome spomeniki, ka tak pravim g. župane pa tome krožišče, me zanima, če mamo gradbeno dovoljenje, ka 
nemo brez veze zagotavljali pejneze za nekše projekt za keroga gradbenoga dovoljenja nemamo. Ker kelko 
mi je jasno tudi za pomurski vodovod ka j bil, za določene občine gradbenih dovoljenj nej bilo, zato smo se 
nej mogle prijaviti. Zato pa iman samo zaidnok dve vprašanji, se pravi, če je z izvajalcem sklenjena 
pogodba, pa če mamo izdano gradbeno dovoljenje. Lepo prosim, če to ide v zapisnik. Fala lepa.« 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala g. župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
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Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 321:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2018 . 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O PRIDOBITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA POMENA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 322:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG SKLEPA O UKINITVI DRUŽBENE LASTNINE V SPLOŠNI 
RABI NA NEPREMIČNINI K.O. PETANJCI, PARC. ŠT. 2371/5., PRI NEPREMIČNI SE VKNJIŽI LASTNINSKA 
PRAVICA V KORIST OBČINE TIŠINA IN UVEDE STATUS GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
4. izredna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.00 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


